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樹德科技大學學位論文延後公開申請書 

Shu-Te University Thesis Delayed and Disclosure Application 
申 請 日 期：民國     年    月    日   

Application Date:                /          /         (YYYY/MM/DD) 

申請人姓名 
Applicant   

學位類別 
Graduate 
Degree 

□碩士 Master 
□博士 Doctor 

畢業年月 
Graduation 

Date 
(YYYY/MM) 

       年   月    

系所名稱 
School/Depart

ment 
 

公開日期 
Delayed Until 

                      

        /       /       /          

     (YYYY/MM/DD) 

論文名稱 

Thesis Title 

 

 

延後公開原因 

Reason for 

Embargo 

☐涉及機密，請說明： 

Contains information pertaining to the secret. 
☐專利事項，申請案號： 

Filing for patent registration. Registration number: 
☐依法不得提供，請說明： 

Withheld according to the law. Please specify. 

申請人： 

Applicant:： 

指導教授： 

Applicant:： 

系主任： 

Chair:： 

所有口試委員(簽章)： 

Oral Examination Committee： 
 

 

 

【說明】 

1.以上所有欄位請據實填寫並檢附證明文件，向圖書館提出申請，缺項或簽章不全，恕不受理。 

2.此申請書資料僅供樹德科技大學圖書館學位論文延後公開申請使用，不另做其它用途，若未提供相關資料

將無法完成延後公開。您可依據個資法第三條行使權益，相關問題請聯繫圖書館，(07)6158000 分機 2307。 

【Notes】 
1. Please fill in all the above fields and attach the supporting documents to the library, and submit the application to 

the library. The missing items or signatures are incomplete and will not be accepted.  
2. This application is only available for STU Thesis Delayed Disclosure Application and is not used for other purposes. 

If the relevant information is not provided, the delayed disclosure will not be completed. You may exercise your 
rights in accordance with Article 3 of the Personal Information Protection Act. For any further questions, please 
contact STU library at (07 ) 6158000 ext. 2307. 

＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝＝ 
承辦單位：  

採編組承辦人：              

處理狀況： □ 已檢附國家圖書館學位論文延後公開申請書 

           □ 紙本移交給典閱組，移送日期    年   月   日 

           □ 其他：                    


